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Številka: 03201-5/2016 

Datum:   22. 6. 2016 

 
 

Z A P I S N I K 
12. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 

ki je bila v torek, 21. 6. 2016 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 
 

 

 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
 
Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 19 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 
sklepčnost zagotovljena. 
 
Prisotni: 
Arzenšek Anita, Čufar Zdravko, Haložan Marijan, Jurgec Janko, Klajnšek Rok, Kavaš Andreja, Kobal 
Aleš, Merkuš Jožef, Mihalič Franjo, Mlaj Bojan, Obreht Anton, Ornik Srečko, Pust Boris, Rauter 
Martina, Rožman Romana, Stajnko Doroteja, Strnad Matjaž, Trstenjak Zvonimir, Visočnik Marjana. 
 
Ostali prisotni: 
Marko Soršak - župan, Peter Cokan - direktor občinske uprave, Metka Meglič, Janja Šijanec, Kar-
men Purg, Irma Bračko, Maja Krajnc, Veronika Tonejc, Stanko Rafolt, Leon Budja - strokovne služ-
be, Drago Žura - predsednik nadzornega odbora, Maja Kmetec - Arriva Štajerska d.d., Metka Ober-
lajt - zapisnikar. 
 
 

2. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 11. REDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 1:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 18 PROTI: / 
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3. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 2: 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 12. redne seje Občinskega sve-
ta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 11. redne seje. 
3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
4. Obravnava in potrditev Pravilnika o štipendiranju v Občini Hoče-Slivnica - prva obravnava. 
5. Obravnava in potrditev predloga strokovnih podlag za izboljšanje javnega potniškega pro-

meta v Občini Hoče-Slivnica. 
6. Obravnava in sprejem mnenja o kandidatu za ravnatelja Vzgojnega zavoda Slivnica pri 

Mariboru. 
7. Mnenje o podaljšanju delovnega razmerja za go. Kotnik Dragico, vzgojiteljico vrtca Slivnica. 
8. Seznanitev z elaboratom GJS oskrba s pitno vodo za leto 2016, za območje, kjer GJS izvaja 

javno podjetje Mariborski vodovod. 
9. Obravnava in potrditev elaborata GJS oskrba s pitno vodo za leto 2016, za območje, kjer 

GJS izvaja režijski obrat Občine Hoče-Slivnica.  
10. Obravnava in potrditev Sklepa o  določitvi  cen za obračun storitve javne službe oskrbe s 

pitno vodo. 
11. Obravnava in potrditev Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Hoče-Slivnica za 

leto 2016 (rebalans I) - po skrajšanem postopku. 
12. Obravnava in potrditev Statuta Občine Hoče-Slivnica - prva obravnava. 
13. Obravnava in potrditev Poslovnika Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica - prva obravna-

va. 
14. Pobude in vprašanja. 

 

 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 
 

4. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O ŠTIPENDIRANJU V  

OBČINI HOČE-SLIVNICA - prva obravnava 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Karmen Purg. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj in predsednik Statutarno 
pravne komisije Anton Obreht. 
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Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak predlagal, da se glede na to, da ni vsebinskih 
pripomb, v skladu s tretjim odstavkom 80. člena Poslovnika, sprejme pravilnik v drugi obravnavi. 
Na glasovanje je dal naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 3:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Pravilnik o štipendiranju v Občini Hoče-
Slivnica v drugi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
5. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA STROKOVNIH PODLAG ZA IZBOLJŠANJE JAV-
NEGA POTNIŠKEGA PROMETA V OBČINI HOČE-SLIVNICA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala predstavnica podjetja Arriva Maja Kmetec. 
 
Članica Občinskega sveta Romana Rožman je predstavila amandma k predlogu Odloka o spre-
membi  odloka o proračunu za leto 2016, ki se nanaša na sofinanciranje avtobusnih vozovnic. 
 
Razpravljali so člani sveta: Rok Klajnšek, Martina Rauter, Matjaž Strnad, Jožef Merkuš, Franjo 
Mihalič, Anton Obreht, Romana Rožman, Bojan Mlaj, Anton Obreht. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovarjala predstavnica podjetja Arriva Maja Kmetec. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 4:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi predlog strokovnih podlag za izboljšanje jav-
nega potniškega prometa v Občini Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 10 PROTI: 8 

 

 
6. TOČKA 

OBRAVNAVA IN SPREJEM MNENJA O KANDIDATU ZA RAVNATELJA VZGOJNEGA  
ZAVODA SLIVNICA PRI MARIBORU 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanje, volitve in imenovanja 
Jožef Merkuš.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 5:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje pozitivno mnenje za kandidatko Natalijo Maj-
cen za imenovanje ravnateljice Vzgojnega zavoda Slivnica pri Mariboru. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 16 PROTI: 2 

 

 

7. TOČKA 
MNENJE O PODALJŠANJU DELOVNEGA RAZMERJA ZA GO. KOTNIK DRAGICO,  

VZGOJITELJICO VRTCA SLIVNICA 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal ravnatelj OŠ Franca Lešnika Vuka Slivnica Anton Obreht.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 6:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica poda mnenje o podaljšanju delovnega razmerja do 
30.12.2016,  za go. Kotnik Dragico, vzgojiteljico vrtca Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
8. TOČKA 

SEZNANITEV Z ELABORATOM GJS OSKRBA S PITNO VODO ZA LETO 2016, ZA  
OBMOČJE, KJER GJS IZVAJA JAVNO PODJETJE MARIBORSKI VODOVOD 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal strokovni sodelavec Stanko Rafolt.  

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 7:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z elaboratom GJS oskrba s pitno vodo 
za leto 2016, za območje, kjer GJS izvaja javno podjetje Mariborski vodovod. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 

 
9. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ELABORATA GJS OSKRBA S PITNO VODO ZA LETO 2016, 
ZA OBMOČJE, KJER GJS IZVAJA REŽIJSKI OBRAT OBČINE HOČE-SLIVNICA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Metka Meglič.  

Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 8:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi elaborat GJS oskrba s pitno vodo za leto 
2016, kjer oskrbo opravlja režijski obrat Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 

 
10. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O  DOLOČITVI  CEN ZA OBRAČUN STORITVE  
JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Metka Meglič.  

Stališče sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in predsednik Odbora za 
finance Srečko Ornik. 
 
Razpravljali so člani sveta: Jožef Merkuš. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednja sklepa: 
 

SKLEP ŠT. 9:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep določitvi  cen za obračun storitve 
javne službe oskrbe s pitno vodo, kjer oskrbo s pitno vodo opravlja režijski obrat 
Občine Hoče-Slivnica. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 

 

SKLEP ŠT. 10:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep določitvi  višine subvencije k ceni za 
obračun storitve javne službe oskrbe s pitno vodo, kjer oskrbo s pitno vodo opravlja 
režijski obrat Občine Hoče-Slivnica, s tem da se v 4. členu spremeni besedilo, ki pravil-
no glasi: Višina subvencije velja za obdobje veljavnosti cen za obračun storitve javne 
službe oskrbe s pitno vodo na območju Občine Hoče-Slivnica, kjer oskrbo s pitno vodo 
izvaja režijski obrat Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 

 
11. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE 
HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2016 (REBALANS I) - po skrajšanem postopku 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala svetovalka za finance Janja Šijanec.  
 
Stališča so podali predsednica Odbora za kmetijstvo Andreja Kavaš, predsednik Odbora za komu-
nalo Zvonimir Trstenjak, predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj, predsednica 
Odbora za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter, predsednik Odbora za 
finance Srečko Ornik in predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht. 
 
AMANDMA ŠT. 1 
Obrazložitev je podala vlagateljica amandmaja Romana Rožman. 
 
AMANDMA ŠT. 2 
Obrazložitev je podala vlagateljica amandmaja Andreja Kavaš. 
 
Obrazložitev k amandmaju št. 2 je podal tudi župan Marko Soršak. 
 
Razpravljali so člani sveta: Rok Klajnšek, Matjaž Strnad, Anton Obreht, Srečko Ornik, Franjo Miha-
lič, Martina Rauter, Zvonimir Trstenjak, Jožef Merkuš, Bojan Mlaj. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovarjal Župan Marko Soršak. 
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Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 

SKLEP ŠT. 11:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme amandma št. 1 k 11. točki dnevnega reda. 

SKLEP NI SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 9 PROTI: 9 

 

 

SKLEP ŠT. 12:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme amandma št. 2 k 11. točki dnevnega reda. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 17 PROTI: 1 

 

 

 

SKLEP ŠT. 13:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o spremembi Odloka o proračunu 
Občine Hoče-Slivnica za leto 2016 (rebalans I) - po skrajšanem postopku, s predlaga-
nim amandmajem št. 2. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
12. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV STATUTA OBČINE HOČE-SLIVNICA - prva obravnava 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal direktor občinske uprave Peter Cokan.  
 
Župan Marko Soršak je povedal, da bo pred drugo obravnavo potekal splošen posvet z občinskimi 
svetniki, člani odbora, krajevnimi skupnostmi, na katerem bo tudi avtor odloka dr. Boštjan Brezov-
nik. 
Stališča so podali predsednica Odbora za kmetijstvo Andreja Kavaš, predsednik Odbora za komu-
nalo Zvonimir Trstenjak, predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj, predsednica 
Odbora za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter, predsednik Odbora za 
finance Srečko Ornik in predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht, ki je predlagal, da se 
v statut vključi, da bi lahko bili tudi drugi tipi sej, npr. kakšna tematska seja, več razprave. 
 
Razpravljali so člani sveta: Franjo Mihalič. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 



 

8 

 

 

SKLEP ŠT. 14:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Statut Občine Hoče-Slivnica v prvi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
13. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV POSLOVNIKA OBČINSKEGA SVETA OBČINE  
HOČE-SLIVNICA - prva obravnava 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal direktor občinske uprave Peter Cokan.  
 
Stališča so podali predsednica Odbora za kmetijstvo Andreja Kavaš, predsednik Odbora za komu-
nalo Zvonimir Trstenjak, predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj, predsednica 
Odbora za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter, predsednik Odbora za 
finance Srečko Ornik in predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht, ki je predlagal, da se 
v statut vključi, da bi lahko bili tudi drugi tipi sej, npr. kakšna tematska seja, več razprave. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 15:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Poslovnik Občinskega sveta Občine Hoče-
Slivnica v prvi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 

 
14. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA  
 

JANKO JURGEC 
1. Podal je pobudo, da bi se preko krajevnih skupnosti obvestilo društva, ki uporabljajo nadstrešni-
ce za izobešanje plakatov, le te po končani prireditvi tudi odstranili in nadstrešnice občasno pobar-
vali.  
 
ROK KLAJNŠEK 
1. Podal je pobudo za ureditev igrišča na Vaški gmajni v Hotinji vasi. Športni rekviziti so še vedno 
nepopolni oz. neizpravni. Ponovno prosi za ureditev problematike. 
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FRANJO MIHALIČ 
1. Prosil je, da bi seje odborov in komisij sklicevali po 16. uri, kajti zaposleni se težko udeležujejo 
sej pred 16. uro. 
  
ROMANA ROŽMAN 
1. Postavila je vprašanje, kako bo občina glede na sprejet predlog za subvencioniranje prevozov 
svoje občane obvestila o tem, da bodo avtobusne vozovnice cenejše in da morajo o tem obvestiti 
tudi svoje delodajalce.  
 
 
Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je župan Marko Soršak vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in 
ob 1900 sejo zaključil. 
 
 
Zapisala:                                                      Župan  
Metka Oberlajt                                             Marko Soršak  
 


